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Datum 7-7-2019

Steller vragen Marleen Persoon

Over agendapunt Raadsvergadering 11 juli 2019; Kadernota n.a.v. het mondelinge 
antwoord van de wethouder in commissie B&B

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Vragen:
1. Kunt u de genoemde berekening met ons delen. (de totale financiële onderbouwing met 

toelichting) 
Antwoord 1. In het vervangproces van een minicontainer voor een minicontainer met chip is 
het voordeliger dit in één gang uit te voeren. Het bedrijf wat deze inspanning verricht voor de 
gemeente kan achterelkaar doorgaan. Daardoor zijn er maar één keer  opstartkosten 
tegenover meerdere keren van zulke kosten indien dit sterk gefaseerd zou plaatsvinden. Het in 
beperkte termijn vervangen van de minicontainers heeft ook het voordeel dat de 
huisvuilnisauto voor de gehele gemeente kon overgaan naar het systeem van signaleren of de 
container geregistreerd staat of niet. Door het in één keer te doen kon dit in een relatief 
beperkte termijn operationeel zijn. Overigens zijn bij de omwisseling 200 minder vuilnisbakken 
uitgezet dan ingenomen. Nu na de invoering komen er nog wekelijks “oude” containers naar 
voren. Deze worden niet gelegd en direct ingenomen.

2. Hoeveel vuilnisbakken zijn de afgelopen jaren gemiddeld per jaar vervangen op verzoek van 
inwoners?
Antwoord 2. Dit zijn er tussen de 250 en 300 vuilnisbakken per jaar.

3. Wat is de verwachtte gemiddelde levensduur van een vuilnisbak?
Antwoord 3. De gemiddelde levensduur van de restafvalcontainer is 10 jaar.
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Toelichting (indien nodig):
Veel inwoners begrijpen niet waarom het nodig is om in een klap alle vuilnisbakken te vervangen door 
exemplaren met een chip erin.
Tijdens de commissievergadering van 4 juli jongstleden vertelde de wethouder “dat in 1 keer alle 
containers voor de laagbouw vervangen voordeliger is”. En dat dit goed is uitgerekend. 


